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Fagereke Ryttarförening    

Verksamhetsberättelse 2020 
    

Styrelsen för Fagereke Ryttarförening avger härmed  

följande berättelse. 

Styrelsen    

   

Ordförande:    Anna Samuelsson 

   

Vice ordförande:    Cathrine Hilmersson 

Kassör:        Ola Jonsson  

   

Sekreterare:    Susanne Jonsson    

   

Ledamöter:    Tina Hultgren 

Madelen Forsell 

           

Suppleanter:    Matilda Syrén 

Monika Hällmar 

  

Revisorer:     Birgitta Engström    

        Magnus Engelholm 

Valberedning:    Christine Engelholm   

        Johan Larsson 

Ulrika Brün   

    

Styrelsen har under året haft 15 protokollförda sammanträden.    

Medlemmar    

Under året har  Fagereke Ryttarförening haft 99 betalande medlemmar.    
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Träningar 

Under året har 21 ryttare tränat för Maria Falk (dressyr), 31 ryttare har tränat 

för Peter Ottosson (hoppning), 23 ryttare har tränat för Ramona Svensson 

(hoppning), 23 ryttare har tränat för Camilla Ivarsson (dressyr) samt 46 ryttare 

har tränat för Tomas Jonsson (dressyr).  

 

Ungdomssektionen    

Första mötet där vi valde ny styrelse ägde rum 5/10 -2020 

Styrelsemöte inför öppen bana 7/2 - 2020 

Under året så har ungdomssektionen anordnat:  

Käpphästtävling med 40 ekipage under sommaren 2020. 

Vi planerade för halloweenhoppning och julklappshoppning 

under sista delen av 2020. Pga. Corona blev arrangemangen 

inställda och US planerade och genomförde istället Öppen 

bana 12/12-2020 

 

Tävlingssektionen    

Tävlingssektionens verksamhet redovisas separat 

 

Anläggning    

Nya lampor till paddock är installerade. 

Nytt material till ridhuset, sand och spån. 

Nytt material till paddocken, pinnflis och sand. 

Vi har kört in salt i ridhuset och paddocken. 

Förbättrat gödselbron. 
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Anläggningen har anslutits till det kommunala avloppsnätet. 

 

Aktiviteter 

Under mars så fick vi som alla andra ställa om vår förening och göra Covid-

anpassningar.  

I mars fick vi vår uppdaterade hemsida färdig. 

I september arrangerades en foderföreläsning. 

27 september hjälpte föreningens medlemmar till på arrangemanget ”Vi håller 

Oskarshamn rent” 

Medlemmarna har under året sålt Newbody 

Föreningen har arrangerat sadelprovning vid 2 tillfällen. 

 

Vi tackar alla företag och medlemmar för era insatser under året! 

   

   

 Oskarshamn 2021-02-10  Styrelsen i Fagereke Ryttarförening.  


